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ZAPISNIK 
SA 42. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
42. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 13. veljače 2018. s početkom u 18:00 sati 

u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Siniša Maroević, član VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 
 
      Usvajanje zapisnika sa 42. sjednice: 

 Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 

1. Primljeni/poslani dopisi 
2. Tekuća komunalna problematika 
3. Usvajanje Izvješća o radu Vijeću MO Brajda-Dolac za 2017. godinu 
4. Razno 

                                                                             

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
                                    

                   
 
 



 
AD 1.1.  
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcije 
zajedničke komunalne djelatnosti, Predmet: Uklanjanje reklame i grmlja u Krešimirovoj ulici   
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni  dopis. 
 
AD 1.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac razmatralo je dopis gđe. Marjane Somrak-Mrakovčić, Zamjenice 
predstavnika suvlasnika zgrade, F.la Guardie br.4, u svezi buke koja dolazi od Caffe bara 
„RED HOT“ koji se nalazi u Ul. Ivana Filipovića 1a, te je nakon kraće rasprave donijelo 
jednoglasno:  
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis, te je  donijelo  jednoglasno 
odluku da se slaže sa intervencijom nadležnih službi, ukoliko će ih biti. 

 Odluku Vijeća proslijediti svim nadležnim službama koje se navode u dopisu 
gospođe Marjane Somrak-Mrakovčić. 

 
AD 1.3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis Rijeka prometa d.d., Predmet: Popravak 
zaštitnih metalnih stupića, u Krešimirovoj ulici kod k.br. 20A. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni  dopis. 
 
AD 1.4. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje, slijedeće poslane dopise: 

 OGU za komunalni sustav – Predmet: odlaganje materijala u Ul. Fiorella la 
Guardie 11.   

 OGU za kom.sustav, Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti – Predmet: 
uklanjanje reklama i grmlja u Krešimirovoj ulici. 

 Rijeka promet d.d. – Predmet: oštećeni stupići u Ulici Krešimirova 20A. 

 HŽ INFRASTRUKTURA d.o.o. – Predmet: Zahtjev za sanaciju olabavljenje 
tračnice na željezničkom prijelazu. 

 
AD 2.1. 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO o slijedećem: 

- OGU za kom.sustav Direkcija za komunalno redarstvo - prijava oštećenog 
nogostupa i stupića u Ul. F.la Guardie 25 do k.br. 27. 

- OGU za kom.sustav Direkcija za komunalno redarstvo - prijava oštećenog 
kolnika (velika rupa) u Ul. F.la Guardie 9A.  

- OGU za kom.sustav Direkcija za komunalno redarstvo - prijava oštećenog 
kolnika  u Ul. F.la Guardie 1A, na pješačkom prijelazu (rupa).  

- Saniran plato u Ul. Blaža Polića 12 (komunalni prioritet iz 2017. godine). 
- Sanirana rupa u Ul. Ivana Filipovića 1. 

 
AD 2.2. 
Vijećnik Igor Sušić predložio je Vijeću MO Brajda-Dolac da se ponove dopisi OGU za 
komunalni sustav, Direkciji za komunalno redarstvo, u svezi odlaganja guma u Ulici F.la 
Guardie 11 i u  svezi reklama u Ulici Krešimirova 10, obzirom da Vijeće nije primilo odgovore 
za  navedene dopise.  
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa prijedlogom Vijećnika Igora Sušića, te je 
donijelo jednoglasno odluku da se navedeni dopisi pošalju OGU za komunalni 
sustav, Direkciji za komunalno redarstvo. 



AD 3.1. 
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac Gordana Šopić, izložila je Vijeću MO,  Izvješće o radu 
VMO Brajda-Dolac za 2017. godinu. U Izvješću je detaljno opisan rad Vijeća, pokrenute 
inicijative, aktivnosti na područjima uređenja područja mjesnog odbora i poboljšanja kvalitete 
stanovanja, zdravstva i socijalne skrbi, sporta te brige o djeci u protekloj godini. Vijeće je u 
2017. godini provelo tri programa – Dani MO Brajda-Dolac, Doček Djeda Božićnjaka i 
Lucijina priča. Izvješće sadrži i specifikacije troškova po pojedinim programima kao i ukupne 
prihode i rashode za proteklu godinu. 
Zaključak: 

Izvješće o radu VMO Brajda-Dolac za 2017. godinu, jednoglasno je usvojeno. 
 
AD 4.1 
Vijećnik Igor Sušić predložio je Vijeću MO Brajda-Dolac da se za slijedeću sjednicu Vijeća, u 
mjesecu ožujku pozove  Ravnatelj  Direkcije za komunalno redarstvo. 
Tema sastanka: Komunalna problematika u MO Brajda-Dolac.  
Zaključak: 
Vijeće MO Brajda-Dolac suglasno je sa prijedlogom Vijećnika Igora Sušića, te je 
donijelo jednoglasno odluku da se  43. sjednica Vijeća MO Brajda-Dolac održi dana 14. 
ožujka 2017. godine (srijeda) u 18:00 sati, u dvorani MO Brajda-Dolac, Pomerio 26, te 
da se poziv pošalje Ravnatelju Direkcije za komunalno redarstvo. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Sjednica je završila u 20 h. 
Ovaj se zapisnik sastoji od  tri (3) stranice. 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 


